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Abstract (en)
In a curtain wall structure built from elements, there is, between the profiled frames 1, 2, a joint 3 which is closed by a seal 5 insertable from inside
or by a seal insertable from outside. On their joint side, the profiled frames possess flanges 17 with receiving channels 18, 19 for receiving edge
bulbs 33, 34, e.g. of an internal seal 5, which is of v-shaped configuration and bears, with side faces 25, 26, against bearing faces 24 extending at
an angle to the longitudinal mid-plane 23 of the joint 3. <IMAGE>

Abstract (de)
Bei einer vorgehängten Fassade in Elementbauweise besteht zwischen den Profilrahmen 1, 2 eine Fuge 3, die durch eine von innen einsetzbare
Dichtung 5 oder durch eine von außen einsetzbare Dichtung verschlossen ist. Die Profilrahmen besitzen an ihrer Fugenseite Flansche 17 mit
Aufnahmenuten 18, 19 zur Aufnahme von Randwülsten 33, 34 z. B. einer Innendichtung 5, welche v-förmig ausgebildet ist und mit Schenkelflächen
25, 26 gegen im Winkel zur Längsmittelebene 23 der Fuge 3 verlaufende Anlageflächen 24 anliegen. <IMAGE>
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